
Svar interpellation:

“VARFÖR HAR S-M-STYRET SLUTAT BYGGA NYA IDROTTSANLÄGGNINGAR I
LINKÖPING?”

Johan Thorén (L) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina
svar:

Varför är investeringstakten så låg? Hur kommer det sig att man inte lyckas slutföra ett
enda projekt som man har beslutat om i budget 2023 gällande investeringar av idrotts-
och fritidsanläggningar?
Investeringstakten är inte låg, utan har aldrig varit så hög som nu. Att vissa projekt inte har
kunnat slutföras under 2023 beror på detaljplaner som behöver färdigställas samt regler om
strandskydd. Flera anläggningar i olika stadsdelar kommer att bli klara i sommar:

- Ryd Solhaga gräsplaner och belysning, sommaren 2024
- Ryd Solhaga omklädningsrum, sommaren 2024
- Lingvallen gräsplaner, belysning m.m, sommaren 2024
- Lambohov konstgräsplan, sommaren 2024
- Ryds motionsspår, belysning och utegym
- Linghem, konstgräsplan hösten 2024

Nu har man beslutat att föra över projekten till 2024, kommer man klara av att jobba
ifatt förseningarna utan att annat inom nämndens verksamhetsområde får stå tillbaka?
Vad har annars styret tänkt att bortprioritera?
Vi kommer att kunna jobba ifatt investeringarna utan att behöva besluta om att andra delar av
nämndens verksamhetsområde får stå tillbaka. Vår plan är att inte prioritera bort något.

Lotta Bäckman (S)
Ordförande, kultur- och fritidsnämnden


